
鞋揎挤注机组 新华

产品名称 鞋揎挤注机组 新华

公司名称 石狮市新华塑料机械有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:新华
型号:Φ100-Φ120
生产能力:452987（kg/h）

公司地址 中国 福建 石狮市 振狮工业区A幢1楼

联系电话 86 595 88583437

产品详情

品牌 新华 型号 Φ100-Φ120
生产能力 452987（kg/h ） 电动机功率 8423（KW）
  
    

该机组是本公司生产的专用鞋楦挤注成型机器，具有结构合理、生产连续、操作方便、噪音小、
制品密实、无气孔等诸多优点，是各鞋楦生产厂家首选的生产设备。其组合结构为一台专用挤出
主机和一台双向合模机构成，工作中物料经料斗送料，由螺杆推进二次压缩,在高温高压下塑化（
并排气）为流体状注入鞋楦模具型腔。冷却定型后即为成品。其流道接入双向控制阀、手动控制
料流方向，使其双向合模机左右交替工作（无需停机换模）形成连续挤注。

this machine is specially designed for moulding of pe shoe lasts. rational structure, consecutive production,
simple operation, low noise, non-airhole for finish products are its great strengths, which make it the premier
production equipment for sho last factories. it is composed by two machines: a special extruder mainframe
and a bidirectional mould clamping machine. materials are conveyed by the bucket and are pushed and 2nd
compressed to be platicized(and exhausting) into fluid materials in high temperature and pressure and then
are injected into the flowing path. when connecting the bidirectional control valve, material flow direcion is
alternately moulding and working (no need to stop and change mould). after cooling and finalizing, the
finished products is complete.

  

三、技术参数

          



名 称 参 数 名 称 参 数
  
主 机 功 率

  
18.5--22kw

  
工 作 台

  
400×1440mm

  
加 热 功 率

  
12--18kw

  
模 中 心 高

  
80mm

  
机 筒 口 径

  
φ100--φ120m
m

  
合 模 功 率

  
3kw

  
合 模 行 径

  
29mm

  
总 功 率

  
33--40kw

  
主 机 转 速

  
36--40r/min

  
生 产 能 力

  
一分钟/次
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